
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 77

Den 1. april 2011 udsendte Skatteministeriet pressemeddelelsen ”Skattekontrol af kapi-

talfonde har høj prioritet”, hvoraf det fremgår, at 31 sager vedrørende kapiltalfondsejere

og multinationale koncerner enten var afgjort eller i gang med at blive undersøgt. Ministe-

ren bedes oplyse:

– hvordan arbejdet med at inddrive de over fem mia. kr. er skredet frem siden 2011?

– hvor mange af de dengang 31 sager er under behandling ved danske domstole i dag?

– hvor mange af sagerne er afsluttet?

– hvor stor en samlet skattebetaling har de evt. afsluttede sager resulteret i?

– hvornår forventes det, at den næste dom falder?

Der henvises endvidere til SAU alm. del – bilag 288-290 (folketingsåret 2015-16).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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